



Styrelsemöte 2015-06-23

Närvarande: Stefan Davidsson, Andre Swartz, Susanna Åkerberg, Britt Blomdahl, Ann Claesson, Joanna Elsilää, Eva Börjesson.

1. Mötet öppnas
2. Godkänner föregående mötesprotokoll
3. Calle presenterar sig och vill understryka med att han endast vill sitta som kassör men inte ha en plats i styrelsen, därav är vi i behov av att tillsätta en kassör som kan ta den rollen i styrelsen. Klubbens ekonomiska situation är läget +/- 0 och vi saknar en buffert. Bokslutet från 2014 är ännu inte låst, Calle kommer att se över detta. Vi är alla överens om att klubben behöver få in mer inkomster och det behöver ses över på **alla fronter** hur vi bäst gör detta på ett så bra sätt som möjligt.
Lokstöd skall redovisas och kommer att ge ett tillskott, Eva kommer att tillsammans med Tina Wallin se över detta.
4. En fråga kom upp om ev utbildningar för styrelsen och även möjligheter att genom förbundet få möjligheter att utveckla oss som grupp/styrelse, Joanna ser över möjligheter som finns.
5. Tävlingsledare till Tävlingen den 23 aug saknas och vi kommer att kontakta Nordhalland för hjälp kring detta. Britt tar denna kontakt. Förslag om att ha en separat tävlingssektion med egen budget, styrelse och ansvarsfrihet för denna har kommit och vi ska se över möjligheter till detta och hur det isåfall kan organiseras i en relativt liten klubb som vår.
6. Susanna har kontakt med Erika angående vår sponsorsida och våra sponsorer.
7. Presentation om nytt förslag kring medlemstallet, förslaget var inte till sin helhet och mail på förslaget kommer att skickas ut för att vid nästkommande styrelsemöte fortsätta diskussionen.

8. Eva önskar en lista på alla medlemmar för att kunna fortsätta arbetet med att kunna få en fungerande funktion kring "Min Insats". Stefan skickar lista till Eva. Vi diskuterade även fakturering till medlemmar om att kunna göra det i korta intervaller ex månads eller kvartalsvis, då detta är ett önskemål från flertalet medlemmar. Andre och Stefan för en diskussion med Ridskolan om hur vi enklast samarbetar kring detta.
9. Vi bör som styrelse studera våra stadgar och Stefan ber oss att göra detta till nästa möte.
10. Caféet behöver ny frys och diskmaskin, Anna C tar en kontakt med kommunen för att se vilka möjligheter vi har för hjälp till detta. Robert från Miljö och Hälsa var här och gjorde den årliga inspektionen i köket och det var godkänt ua.
11. En diskussion ska göras med Ridskolan kring de olika arrangemangen som är kontantbetalning ex knattekvart, fredagshoppningar mm. Hur mycket i omfattning och är de LOK stödsredovisade.
12. Anna och Joanna tar fram förslag på hur ett bricksystem skulle kunna fungera i manegeavgiftskontroll.
13. Genomgång av genomlysningen, vi inväntar svar, nästa möte är den 15/7 kl 13.00 i Klubbhuset.
14. Rytтарavtal gällande deltagande i högre div som ex SM,EM mm så står klubben inte för deltagandet i kring klasser.
15. Avhoppet i styrelsen har diskuterats med valberedning, inväntar svar hur vi går vidare.

Sekr Susanna Åkerberg

Justerare:

Eva Börjesson

Stefan Davidsson